
Bestyrelsesmøde d. 10.10.2024

Tilstede: John Petersen, Lennart Kristiansen, Kenneth Nielsen, Tommy Krastrup, Lone Pedersen  
og  Søren Hansen
 

Formanden indleder mødet, og anbefaler at vi går direkte i gang med dagsordenen.

Kenneth orienterer om økonomien efter færdiggørelsen af det grønne område.
Han orienterer ligeledes om drøftelse med Danske Bank om antal underskrifter i forbindelse med 
betalinger.
Det kan komme på tale, at føre kontingentet tilbage til 1200,00 kr. ved næste generalforsamling.

Kenneth meddeler, at vi har fået en skrivelse fra Vurderingsstyrelsen. Grundejerforeninger skal 
tilsyneladende betale grundskyldskat af grønne fælles arealer. Den værdi som man har vurderet ser 
desværre helt gal ud. Tommy kontakter Vurderingsstyrelsen

Søren og John indkøber græsfrø og sørger for, at voldene bliver tilsået her i efteråret.
Tommy kontakter Byager angående det nederste stykke jord op mod Favnevej.
Stykket skal fræses, og der anlægges et græsstykke på 1,5 mtr ind mod haverne ved Favnevej.
Der sås vilde markblomster i resten af det fræsede stykke. Der skal rettes op på bedene ved et par 
træer, for at lette græsslåningen. Søren og John er tovholdere på disse opgaver.

Tommy tager en snak med Albumvej 6, angående hæk, som er plantet på grundejerforeningens 
areal. Forhører Byager om muligheden for dette.

Kenneth og Tommy gennemgår endnu en gang billedmaterialet angående fejl og mangler efter 
fjernvarmeentreprenøren. Vi finder før og efter billeder, som forholdes ingeniøren.
Det bliver endnu engang påtalt, at der er et par fejl af selve asfalteringen. Vi forventer, at ingeniøren
har en løsning på dette.

Der er aftalt en arbejdsweekend i April 2025. Vi skal have beskåret alle stauderne langs stierne.
Efterfølgende skal det afskårne køres væk.
Søren sørger for øl og vand til denne dag.

Der blev foreslået en sommerfest/komsammen. Forslaget arbejder vi videre med, men det bliver 
formentlig i Juni måned. På denne dag kunne det måske være oplagt, at få startet op med noget 
Petanque. Planen kunne også indeholde telt, helstegt pattegris og fadølsanlæg.

Vi forventer endnu engang, at ansøge om midler i ”Grøn Pulje”. Det kunne eventuelt være et 
Grillhus i forbindelse med vores grillplads.

Tommy Krastrup
Sekretær og referent


